

† Newsletter - သတင်းစွာ

မြန်မာခရစ်ယာန်မိတ်သဟာယအသင်းတော်

(အသင်းတော်တွင်းကန့်သတ်ထုတ်ဝေသည်)

ငြိမ်ဝပ်ခြင်း

ငြိမ်ဝပ်ခြင်း၏ အဓိပ္ပါယ်မှာ ...

စိတ်အေးချမ်းသာစွာနေခြင်း၊ အပူအပင်ကင်းခြင်း၊ စိတ်ချလက်ချစိတ်အေးလက်အေးရှိခြင်း ... စသည်တို့ဖြစ်သည်။

ဘုရားသခင်သည် ဖန်ဆင်းပြုပြင်တော်မူသော အမှုအရာ အလုံးစုံတို့ ပြီးစီးသော်၊ သတ္တမနေ့ရက်ကို ကောင်းကြီးပေး၍ သန့်ရှင်းစေတော်မူပြီးနောက်၊ မိမိဖန်ဆင်းသမျှသော အရာတို့ကို ကြည့်ရှုလျှင်၊ အလွန်ကောင်း သည်ကို မြင်တော်မူ၍ ငြိမ်ဝပ်စွာနေတော်မူ၏။ ဤသည်ကား၊ ဖန်ဆင်းတော်မူသောကမ္ဘာမြေကြီးနှင့် စပ်ဆိုင်သည့် ပထမဦးဆုံးသော ငြိမ်ဝပ်ခြင်း ဖြစ်၏။

ဣသရေလလူမျိုးတို့အားလည်း ခြောက်ရက်ပတ်လုံး အလုပ်ကို ကြိုးစား၍ လုပ်ဆောင်ပြီး၊ သတ္တမနေ့ ရက်သည် သင်၏ဘုရားသခင် ထာဝရဘုရား၏ ငြိမ်ဝပ်စွာနေတော်မူသော ဥပုသ်နေ့ဖြစ်၍၊ ထိုနေ့ရက်ကို သန့်ရှင်း စေလော့ဟု ပညတ်ခဲ့၏။ ထိုပညတ်သည် ယနေ့လောကီသား အပေါင်းတို့နှင့်လည်း စပ်ဆိုင်၏။ အကြောင်းမူကား ဖန်ဆင်းထားသော လောကီသားတို့အား ချစ်တော်မူသောကြောင့်တည်း။

ဣသရေလလူမျိုးများသည် မောရှေနှင့်အာရုန်တို့အားဖြင့် ထာဝရဘုရားမှာထားတော်မူသည့်အတိုင်း ပြုကြသဖြင့် အဲဒုတ္တုပြည်ကို အဖော်ခတ်သောအခါ၊ ဖျက်ဆီးခြင်းဘေးဥပဒ်သည် ဣသရေလလူမျိုးတို့အပေါ်သို့ မကျ ရောက်ဘဲ၊ လွတ်ခြင်းအခွင့် ရခဲ့၏။ ထိုသို့ ဣသရေလလူမျိုးများ ကျေးကျွန်ဘဝမှ ဘုရားသခင် နှုတ်ဆောင်တော်မူ ရာ လွတ်မြောက်သည့်နေ့(ပဿခါပွဲ)သည်လည်း ငြိမ်ဝပ်ခြင်းအတို့ အစဉ်အမြဲ အောက်မေ့ဖွယ်ရာ ဖြစ်သည်။

ဓမ္မဟောင်းကျမ်းခေတ်အချိန်ကာလတွင်၊ ဥပုသ်နေ့၊ ပဿခါပွဲ၊ ဘုရားသခင်၏ပညတ်ချက်နှင့် ရှေးပရောဖက်များ ဟောကြားခဲ့သော အနာဂတ္တိစကားများသည် ကယ်တင်ရှင် သခင်ယေရှု မွေးဖွားလာမည့် အကြောင်းကို ရှေ့ပြေးနိမိတ် ပေါ်လွင်စေခဲ့ပါသည်။

ဘုရားသခင်သည် မိမိ၏တစ်ပါးတည်းသော သားတော်ကို ဤလောကသို့ စေလွှတ်တော်မူမည့် အရာ မှာလောကီသားတို့အား အပြစ်စီရင်ခြင်းငှါ၊ စေလွှတ်တော်မူသည်မဟုတ်။ လောကီသားတို့သည် သားတော်အား ဖြင့် ကယ်တင်ခြင်းသို့ ရောက်မည်အကြောင်း စေလွှတ်တော်မူသည်။

သို့ရာတွင်၊ သခင်ယေရှု (ခရစ်တော်)ကို ယုံကြည်သူအများတို့၌၊ အဘယ်ကြောင့် ငြိမ်ဝပ်ခြင်း မရရှိကြ သနည်း။ ဤမေးခွန်းမျိုး မကြာခဏ ကြားနေရသည်။ သခင်ယေရှုကို ယုံကြည်လေ ပို၍ပင်ပန်းလေ ဟုပြောကြ၏။ ထိုသို့သော ယုံကြည်သူအများပင်လျှင်၊ မိမိတို့၏အသက်တာကို ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်မှ လွဲချော်ပြီး၊ မိမိတို့၏ ယုံကြည်ချက်နှင့်သာ သွားနေသူများဖြစ်၍ စစ်မှန်သော ငြိမ်ဝပ်ခြင်း မရှိပေ။

ရှေ့ဦးစွာ သိထားသင့်သည်မှာ သင်၏နေ့စဉ် ထမ်းနေရသော အလေးဆုံးဝန်ထုပ်မှာ အပြစ်ဝန်ထုပ် ဖြစ် သည်။ ထိုလေးလံသည့် အပြစ်ဒုစရိုက် ဝန်ထုပ်ကို သခင်ယေရှုထံပါးမှာ နောင်တဖြင့် ဝန်ချအပ်နှံလိုက်ပါ။ သင်၏ ကိုယ်စား သခင်ယေရှု(ခရစ်တော်) ယူဆောင်သွားလိမ့်မည်။ ဤသည်ကား ဂရုဏာတော်အားဖြင့် ဘုရားသခင်၏ အကြံအစည်တော် ဖြစ်သည်။ မှန်သောသစ္စာစကားနှင့် ဂတိတော်လည်း ဖြစ်ပေ၏။

လွန်လေပြီးသော နှစ်ပေါင်း ၂၀၀၀ကျော်ကာ၊ သခင်ယေရှုသည် ကရုဏီကုန်းထက် လက်ဝါးကားတိုင်ပေါ် မှာ၊ ခပ်သိမ်းသောအပြစ်အတွက် အသွေးတော်သွန်းကာ၊ အပြစ်ဖြေရာယဇ်အသွင် အသေသတ်ခံ၍ အမှုတော်ကို ပြီးစီးစွာ ဆောင်ရွက်သွား၏။ **အမှုပြီးပြီ။** (ယော၁၃၉:၃၀)

သို့သော်၊ ထိုသူအပေါင်းတို့သည် မိမိတို့၏ အပြစ်ဝန်ထုပ်ကို သခင်ယေရှု ထံတော်ပါးမှာ ချထားလိုက်၊ ပြန်ယူပြီး ထမ်းလိုက်နှင့် ဆောက်တည်ရာမရ ဖြစ်နေတတ်သည်။ ထို့ကြောင့် သခင်ယေရှုကို ပို၍ ယုံကြည်အား ထားအပ်နှံလေ၊ မိမိတို့ထမ်းရသောဝန်လေးလေ ဟုဆိုကြသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်၊ နေ့စဉ်နှင့်အမျှ ထပ်မံ၍ ပြည့်လာသောဝန်ကို ကိုယ်တိုင်ထမ်းနေကြသဖြင့် ပို၍လေးလာ ရခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ထိုသူများသည် သခင်ယေရှုကို အသိစိတ်ဖြင့်သာ ယုံကြည်ပြီး၊ မိမိတို့၏နှလုံးသားပလ္လင်မှာ အုပ်စိုးခွင့် မပေးကြပေ။ ငြိမ်ဝပ်ခြင်းရရှိရန် သခင်ယေရှု ထံသို့ စိတ်ချလက်ချ အပ်နှံပါ။ အပူအပင်ကင်းစွာဖြင့် စိတ်အေးချမ်းသာ နေရလိမ့်မည်။

သင့်ပြစ်ဝန်ထုပ် ... သင်ကိုယ်တိုင်ထမ်းနေ
လွန်ခဲ့အပြစ်များထပ်ဆင့်ကာ ... ယနေ့ပိုများလာ
နောက်ထပ်ပြုလေဦးမည့် ... အပြစ်များ
သင်ထမ်းနိုင်အုံးမလား။

အပြစ်ဝန်ပိကာ ... သွားရမည့်လမ်း ... အမှန်သင်သိရဲ့လား။
သိသည်ဖြစ်စေ ... မသိသည်ဖြစ်စေ၊
လက်ကမ်းနေသောသခင်ထံ ... လွှဲပေးရန်
ဆိုင်း၍မနေလာလေ။

ထမ်းရွက်ရသောဝန်ကို ထာဝရဘုရား၌ချထားလော့။ သင့်ကို မစတော်မူမည်။ ဖြောင့်မတ် သောသူကို အစဉ်အမြဲလှုပ်ရှားစေတော်မမူရာ။ (ဆာလံ၅၅:၂၂)

ငြိမ်ဝပ်လျက် နေကြလော့။ ငါကားဘုရား သခင်ဖြစ်သည်ဟု သိမှတ်ကြလော့။ (ဆာလံ၄၆:၁၀)
ဝန်လေး၍ ပင်ပန်းသော သူအပေါင်းတို့၊ ငါ့ထံသို့လာကြလော့။ ငါသည် ချမ်းသာ ပေးမည်။-
ဟုသခင်ယေရှု ပြောခဲ့သည်။ တဖန် ငြိမ်သက်ခြင်းကို သင်တို့၌ ငါထားခဲ့၏။ ငါ၏ ငြိမ်သက်ခြင်းကို သင်တို့ အား ငါပေး၏။ လောကီသားတို့ ပေးသကဲ့သို့ ငါပေးသည်မဟုတ်။ သင်တို့စိတ်နှလုံး ပူပန်ခြင်း၊ စိုးရိမ်တုန် လှုပ်ခြင်း မရှိစေနှင့်။ (မသဲ၁၁:၂၈။ ယော၁၄:၂၇)

သခင်ယေရှု ပေးတော်မူသော ငြိမ်သက်ချမ်းသာခြင်းသည် စစ်မှန်သော ငြိမ်ဝပ်ခြင်းပင် ဖြစ်၏။ ဘုရားသခင်၏ ရှေ့တော်၌ ငြိမ်ဝပ်စွာ နေသောသူများသည် ငြိမ်သက်ချမ်းသာခြင်းကို အမှန်ရ၏။ ထာဝရဘုရားသည် သင့်အား ငြိမ်ဝပ်စွာနေရန် အလိုတော် ရှိပေ၏။

ပျောက်သောသိုး - တွေ့ပြီ

John Ma, BCF

တစ်ခုသောစနေနေ့၌၊ Las Vegas အသင်းတော်မှ ဖိတ်ကြားချက်အရ၊ ကျမ်းစာသင်တန်း ပို့ချရန် သင်းအုပ်ဆရာနှင့် လက်ထောက်သင်းအုပ်ဆရာတို့သည် လေယာဉ်စီးသွားရန် လေယာဉ်ပေါ်သို့တက်လိုက်သည်။ ခရီးထွက်တိုင်း သူတို့အတူထူ ထိုင်လေ့ထိုင်ထ ရှိကြသည်။ သို့သော်လည်း ဤခရီးစဉ်တွင် ဘာကြောင့်မှန်းမသိ လက်ထောက်သင်းအုပ်ဆရာသည် ရှုခင်းကြည့်ရန် အလွန်ဆန္ဒပြင်းပြသဖြင့် လေယာဉ်ပြုတ်ပေါက်နှင့် နီးသော ထိုင်ခုံတွင် ထိုင်လိုက်သည်။ သင်းအုပ်ဆရာမူကား အဝင်အထွက် လွယ်ကူစေရန် လူသွားလမ်းနှင့် နီးသောထိုင်ခုံ တွင် ထိုင်လိုက်သည်။ ဤလေယာဉ်အတွင်း လူသွားလမ်း၏ တစ်ဖက်စီရှိ ထိုင်ခုံတစ်ခုစီတွင် ထိုင်ခုံသုံးခု ရှိသည်။ ထို့ကြောင့် သင်းအုပ်ဆရာနှင့်လက်ထောက်သင်းအုပ်ဆရာကြားတွင် ထိုင်ခုံတစ်ခု လွတ်နေသည်။ ထိုနေ့မှာ Las Vegas သို့ခရီးသွားသောသူ အလွန်များပြားသဖြင့် လေယာဉ်တစ်စီးလုံး ပြည့်လှန်းပါး ဖြစ်သည်။ အားလုံး နေရာ ယူပြီးအချိန်တွင် လူတစ်ယောက်သည် ရေကြီးသုတ်ပြာနှင့်ရောက်လာကာ ထိုင်ခုံလိုက်ရှာရင်း နောက်ဆုံး၌သူတို့ အကြား လွတ်နေသောထိုင်ခုံမှာ ထိုင်လိုက်သည်။ ဤလူသည် မျက်နှာညှိုးယေကာ စိတ်မကောင်းပုံရသည်။

လေယာဉ်ထွက် ပြီးနောက်၊ ဤလူသည် လက်ထောက်သင်းအုပ်ဆရာကို ဤသို့စကား စလာသည်။ “လောကကြီးဟာ အင်မတန်စိတ်ညစ်ဖို့ ကောင်းတယ်နော်။ အသက်တစ်ရာ မနေရပေမဲ့၊ အမှုပေါင်း တစ်ရာမက ရင်ဆိုင်ရတယ်နော်။ ပြဿနာသောင်းခြောက်ထောင်ဘဲ။ အဲဒီ စိတ်ညစ်စရာ ပြဿနာတွေကို မေ့ပျောက်သွား ပို့ရန်အတွက် ခင်ဗျား Las Vegas ကို ဖဲချဖို့ သွားတာလား။ အလောင်းအစား လုပ်ဖို့ သွားတာလား။ Show ကြည့်ဖို့ သွားတာလား။ ဒါမှမဟုတ် ပျော်ပွဲရှင်ပွဲအတွက် သွားတာလား။”

လက်ထောက်သင်းအုပ်ဆရာက ပြုံး၍ ဤသို့ပြန်ဖြေလိုက်သည်။ “ခင်ဗျားပြောတာတစ်ခုမှမဟုတ်ဘူး။ ကျွန်တော်နဲ့ ကျွန်တော့်သင်းအုပ်ဆရာဟာ Las Vegas က ဘုရားကျောင်း တစ်ကျောင်းရဲ့ ဖိတ်ကြားချက်အရ၊ ကျမ်းစာသင်တန်း ပို့ချဖို့ သွားခြင်းဖြစ်တယ်။ ကျွန်တော့်သင်းအုပ်ဆရာဟာ ခင်ဗျားရဲ့တစ်ဖက်မှာ ထိုင်နေတယ်။ မိတ်ဆက်ပေးရအောင်။” ဟုပြောရင်း ...၊ လက်ထောက်သင်းအုပ်ဆရာက ဤလူကို သင်းအုပ်ဆရာနှင့် မိတ်ဆက် ပေးသည်။

Las Vegasသို့ ပိုကာဖဲချရန် သွားခြင်းလည်း မဟုတ်။ လောင်းကစားလုပ်ရန် သွားခြင်းလည်း မဟုတ်။ Show ကြည့်ရန် သွားခြင်းလည်း မဟုတ်။ ပျော်ပွဲရှင်ပွဲအတွက် သွားခြင်းလည်း မဟုတ်။ ဘုရားကျောင်းသို့ သွား ခြင်းဖြစ်သည်ကို ကြားသိရသောအခါ၊ ဤလူသည် အလွန်အံ့ဩသွားသည်။ စိတ်ထိခိုက်သွားသည်။ ဤလူသည် စကားပြောရင်း မျက်ရည်ကျလာသည်။ သူသည် ခရစ်ယာန်မိသားစုမှ ဆင်းသက်လာကြောင်း ပြောပြသည်။ သူ၏ ဖခင်သည် အသင်းတော်၌ အလွန်တက်ကြွစွာ လုပ်ကိုင်သော အသင်းတော်လူကြီးဖြစ်ကြောင်း၊ သူနှစ်ဆယ့်ငါးနှစ် အရွယ်တွင် သူ၏ဖခင်သည် ဘုရားသခင်၏ခေါ်တော်မူခြင်း ခံရသောကြောင့် ဘုရားသခင်ကို စိတ်နာကာ၊ အသင်း တော်၏ ဝတ်ပြုအစည်းအဝေး မှန်သမျှ မတက်တော့ဘဲ၊ ဘုရားသခင်နှင့် ကင်းဝေးလာကာ၊ အလုပ်ကိုသာ အာရုံ စိုက်လုပ်ကိုင်သည်။ လွန်ခဲ့သောနှစ်လမှစ၍ သူ၏မယားနှင့် အဆင်မပြေ ဖြစ်လာပြီး၊ အိမ်ထောင်ရေး ပြိုကွဲလုနီးပါး ဖြစ်သည့်အပြင်၊ အလုပ်မှာလည်း စိအားများလာသဖြင့် စိတ်ငြိမ်သက်မှုမရှိတော့ဘဲ စိတ်ညစ်လာသည်။ ဦးနှောက် ခြောက်လာသည်။ သူငယ်ချင်း၏ တိုက်တွန်းချက်အရ စိတ်ပြေလက်ပျောက် Las Vegas သို့သွားခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောပြသည်။

သင်းအုပ်ဆရာ သိလိုက်ပါပြီ။ သိုးထိန်းကြီး သခင်ယေရှုခရစ်တော်က သူတို့နှစ်ယောက်အကြား လွတ် နေသော ထိုင်ခုံသို့ လမ်းပျောက်နေသောသိုးကို ပို့ပေးခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုပျောက်သောသိုး လမ်းမှန်သို့ ပြန်ရောက် အောင်ပို့ပေးရန် သခင်ခရစ်တော်က သူ့အား တာဝန်ပေးသည်ကို နားလည်လိုက်ပါသည်။

ခရီးစဉ်တစ်လျှောက်လုံးတွင်၊ သင်းအုပ်ဆရာသည် သခင်ခရစ်တော်၏ ကယ်တင်ခြင်းတရားအကြောင်း ကို ပြောပြသည်။ ရှင်မသဲခရစ်ဝင်၊ သး၂၈ တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း ဝန်လေး၍ ပင်ပန်းသောသူအပေါင်းတို့၊ ခရစ်တော်ထံသို့လာကြလျှင် ချမ်းသာပေးမည့် အကြောင်းကိုလည်း ရှင်းပြသည်။

ဤသို့ ဖြစ်ရခြင်းမှာ၊ ကြံကြံဖန်ဖန် တိုက်ဆိုင်မှုတစ်ရပ် မဟုတ်ကြောင်း၊ သခင်ခရစ်တော်သည် သူ့ကို လမ်းမှန်သို့ ပြန်ပို့ပေးရန် သင်းအုပ်ဆရာနှင့် လက်ထောက်သင်းအုပ်ဆရာ အကြား၌ ရှိသော ထိုင်ခုံသို့ ပို့လိုက် ခြင်းဖြစ်ကြောင်းပြောသည်။ Las Vegas လေဆိပ်သို့ရောက်၍၊ လူချင်းမခွဲခွာမှီ ခရစ်တော်ဘုရားထံ ပြုလုပ်ခဲ့သော အပြစ်များကို ဝန်ချတောင်းပန် ဆုတောင်းရန် မှာကြားလိုက်ပြီး၊ ကျမ်းစာသင်တန်းပို့ချရန် ခရီးဆက်သွားကြသည်။

ကျမ်းစာသင်တန်းပို့ချပြီး၊ နောက်တစ်နေ့နံနက် အပြန်ခရီးတွင် ထိုလူကို အံ့ဩစွာ ပြန်တွေ့ရသည်။ သူ သည် Las Vegas တွင် ဆက်လက်မနေနိုင်တော့ကြောင်း၊ ဝိညာဉ်တော်၏ လှုံ့ဆော်မှုကြောင့် အိမ်သို့ပြန်၍ ခရစ် တော်၏မေတ္တာတော်အောက်၌ သူ့ဇနီးနှင့် ပြန်ပေါင်းရန် ကြိုးစားမည်။ သူ့ဘဝပုံမှန်သို့ ပြန်ရောက်ရန် လုပ်ဆောင် မည်ဖြစ်ကြောင်းပြောပါသည်။ ဆုတောင်းပို့ရန်လည်း ပြောသည်။ ထိုအခါတွင်၊ သင်းအုပ်ဆရာသည် ပျောက်သွား သော သိုးတစ်ကောင်ကို ပြန်လည်ရှာတွေ့သည့်အတွက် ချက်ချင်းပင် ကျေးဇူးတော် ချီးမွမ်းလိုက်၏။

ပျောက်သောသိုးကို ငါတွေ့ပြီ။ ငါနှင့် အတူဝမ်းမြောက်ကြလော့။

သခင်ခရစ်တော်သည် ဥပမာစကားဖြင့် မိန့်တော်မူသည်ကား၊ သင်တို့တွင် တစ်စုံတစ်ယောက်သော သူ၌ သိုးတစ်ရာ ရှိ၍၊ သိုးတစ်ကောင် ပျောက်လျှင်၊ ကိုးဆယ်ကိုးကောင်သော သိုးတို့ကို တောတွင် ထားခဲ့ပြီးမှ၊ ပျောက်သော သိုးတစ်ကောင်ကို မတွေ့မှီတိုင်အောင် သွား၍ မရှာဘဲနေမည်လော။ တွေ့ပြီးလျှင် ဝမ်းမြောက် သောစိတ်နှင့် ပခုံးပေါ်မှာ တင်ထမ်း၍၊ မိမိအိမ် သို့ရောက်သောအခါ အဆွေခင်ပွန်း အိမ်နီးချင်းများကိုခေါ်၍၊ ပျောက်သောသိုးကို ငါတွေ့ပြီ။ ငါနှင့် အတူ ဝမ်းမြောက်ကြ လော့ဟု ဆိုတတ်သည် မဟုတ်လော။ ထိုနည်းတူ၊ ဖြောင့်မတ်၍ နောင်တရစရာ အကြောင်းမရှိသောသူ ကိုးဆယ်ကိုး ယောက်တို့၌ ကောင်းကင်သားတို့သည် ဝမ်းမြောက်ခြင်းရှိသည်ထက်၊ နောင်တရသော လူဆိုးတစ်ယောက်၌ သာ၍ဝမ်း မြောက်ခြင်း ရှိကြသည်ဟုဆို၏။ (ရှင်လုကာ၊ ၁၅:၄-၆)



ပျောက်သောသိုးပြန်တွေ့ပုံ

ထိုနည်းတူ၊ အထက်ပါရွှေကျမ်းချက်တွင် ပါသည့်အတိုင်း ကျွန်တော်တို့ မျက်စိလည်လမ်းမှားနေလျှင်၊ ကြံကြံဖန်ဖန်တိုက်ဆိုင်မှုမဟုတ်ဘဲ၊ သခင်ယေရှုခရစ်တော်က မတွေ့တွေ့အောင် ရှာမည်မှာ အမှန်ပင်ဖြစ်သည်။

လမ်းပျောက်သူကို ကယ်တင်ရန်၊ ကောင်းကင်နန်းစွန့်ကာ ယေရှုကြွလာ၊ ကယ်ဘို့ရှာသည်၊ ကယ်ဘို့ရှာသည်၊ ပျောက်သောသိုး ကယ်ဘို့ ယေရှု ရှာသည်။

အော် - သခင်ခရစ်တော်၏ မေတ္တာတော်သည် လောကသားများအပေါ် အလွန်ကြီးမား လေစွတကား။ ။